



Procurement Services / Services d'approvisionnement
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa
200 Kent St. / 200, rue Kent
Ottawa Ontario K1A 0E6

July 18, 2024

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION
30005885**

Addendum #1

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum #1 is hereby issued.

Closing Date:

The new closing date and time for receiving proposals is changed to **August 13, 2024 at 2:00 p.m. (Eastern Daylight Saving Time)**.

Questions and Responses :

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following questions received to-date and DFO's responses.

Q1. May DFO extend the bid solicitation period?

R1. Yes, the bid solicitation period has been extended to 2:00pm, August 13, 2024. Also as a result of this, article SI03.1. is hereby modified as follows:

Original Text	New/Replacement/Modified Text
<p>Enquiries regarding this bid must be submitted in writing to the Contracting Officer named on the Invitation to Tender - Page 1 as early as possible within the solicitation period. Except for the approval of alternative materials as described in G115 - Approval of alternative materials of R2710T (2022-12-01), General Instructions - Construction Services - Bid Security Requirements, enquiries should be received no later than eight (8) business days prior to the date set for solicitation closing to allow sufficient time to provide a response. Enquiries received after that time may not result in an answer being provided.</p>	<p>Enquiries regarding this bid must be submitted in writing to the Contracting Officer named on the Invitation to Tender - Page 1 as early as possible within the solicitation period. Except for the approval of alternative materials as described in G115 - Approval of alternative materials of R2710T (2022-12-01), General Instructions - Construction Services - Bid Security Requirements, enquiries should be received no later than five (5) business days prior to the date set for solicitation closing to allow sufficient time to provide a response. Enquiries received after that time may not result in an answer being provided.</p>

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.



Addenda n° 1

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

Date de fermeture :

La nouvelle date et l'heure de clôture de réception des propositions est changée au **13 août 2024 à 14 h 00 (heure avancée de l'Est)**.

Questions et réponses :

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir les questions reçues à date et les réponses du MPO ci-dessous.

Q1. Est-il possible de retarder l'ouverture des soumissions pour cette sollicitation?

R1. Oui, la nouvelle date de clôture des soumissions est 14 h 00 le 13 août 2024. Le texte pour l'article no. IP03.1. est aussi modifié comme le suit :

Texte original	Texte modifié/remplaçant
Toute demande de renseignements sur l'appel d'offres doit être présentée par écrit à l'autorité contractante dont le nom figure à l'Appel d'offres - Page 1 et ce le plus tôt possible pendant la durée de l'invitation. À l'exception de l'approbation de matériaux de remplacement, comme cela est décrit à l'IG15 de la R2710T (2022-12-01) Instructions générales - Services de construction - Exigences relatives à la garantie de soumission, toutes les autres demandes de renseignements devraient être reçues au moins huit (8) jours ouvrables avant la date de clôture de l'invitation afin de laisser suffisamment de temps pour y répondre. Pour ce qui est des demandes de renseignements reçues après cette date, il est possible qu'on ne puisse y répondre.	Toute demande de renseignements sur l'appel d'offres doit être présentée par écrit à l'autorité contractante dont le nom figure à l'Appel d'offres - Page 1 et ce le plus tôt possible pendant la durée de l'invitation. À l'exception de l'approbation de matériaux de remplacement, comme cela est décrit à l'IG15 de la R2710T (2022-12-01) Instructions générales - Services de construction - Exigences relatives à la garantie de soumission, toutes les autres demandes de renseignements devraient être reçues au moins cinq (5) jours ouvrables avant la date de clôture de l'invitation afin de laisser suffisamment de temps pour y répondre. Pour ce qui est des demandes de renseignements reçues après cette date, il est possible qu'on ne puisse y répondre.

Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.